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内容概要

本教材首先是紧扣最新变化，无论是阅读篇幅还是题型都严格按最新大学英语四级考试要求编写。
其次是选材多样，内容新颖，信息量大，所选短文全部是近两年英美正式发表的，以介绍英美社会、
人文、习俗等背景知识为主，每单元以一个话题为中心。
本书的编写宗旨不以应试为目的，而在于给学生提供高质量的英语阅读文章，使学生在愉快的阅读中
欣赏美文，开阔视野，并在不知不觉中掌握阅读技能，尤其是快速阅读技能。
最后，本教材适合于课堂和自学两种教学模式。
每单元由四篇文章组成，前两篇为课内阅读，由教师按规定的时间安排随堂练习，有计划、有步骤地
培养学生的阅读技能；后两篇文章为课后阅读，可作为课后作业和学生自主学习的材料，进一步强化
和巩固课内所学的知识。
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章节摘录

　　One of the best places to start trying to answer that question is with aman widely known as one of the "fathers
of the Internet". Between 1968 and1982, Vinton Cerf played a key role in developing the networking technologyfor
wider use, beginning with his time at the University of California, LosAngeles, and later with the U. S. Department
of Defense's AdvancedResearch Project. He was the senior member of a team working onARPANET, the
precursor to today's Internet. During a recent e-mailexchange Cerf wrote that he believes that the Internet will
continue toimprove people's communication through sound, video and collaboration.Interestingly, he also noted
"with some confidence" that 90 percent of allapplications on the Internet have yet to be invented. "Users will also
beginusing their mobile devices to control and manage other Internet-enabledappliances(kitchen equipment,
entertainment equipments, etc.)," wroteCerf, now a senior vice president at MCI and chairman of the
InternetCorporation for Assigned Names and Numbers. 　　⋯⋯
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